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Geachte raadsleden,   

 

Op 9 januari heb ik u een mail gestuurd met een korte uiteenzetting over de Geelkerkenkamp. Ik heb hier 

een aantal reacties van u op mogen ontvangen, waarvoor mijn dank. 

 

Recentelijk is in de Rijn en Veluwe geschreven over de vernielingen aan ons hek rondom het perceel en 

vandaag staat er een stuk in de Gelderlander over de vernielingen en waarom dit toch gebeurd. Beide 

stukken zijn als bijlage bij gevoegd. Afgelopen vrijdagavond 24 januari heeft er wederom een vernieling 

plaats gevonden, het is de nu al de 5
de

 vernieling. Niet alleen het hek is kapot gemaakt, maar er is ook jonge 

aanplant verwijderd. Deze jonge aanplant zou moeten uitgroeien tot een haag. Voor deze haag is een 

vergunning verleend door de gemeente en past binnen het bestemmingsplan. De haag is de vervanging van 

de laurierhaag die er tot voor kort stond en waarvan de gemeente zeer nadrukkelijk wilde dat deze 

laurierhaag ook vervangen zou worden. 

De vernielingen zijn gemeld bij de politie. Het kost ons tijd, geld en moeite om de schade te herstellen, maar 

waar wij veel moeite doen om het er mooi uit te laten zien, zorgt het vandalisme er voor dat het er 

rommelig en onverzorgd uitziet. Omdat er een serieuze tang nodig is om het kapot te knippen, is er sprake 

van een bewust gepleegd vandalisme is, immers toevallige passanten hebben een dergelijk tang niet bij 

zich. Wij worden regelmatig aangesproken over deze vernielingen en zijn blij dat het de mensen in de 

gemeente niet koud laat en dat men actief signaleert wat er gebeurd en oplet of men wat ziet wat niet 

hoort, helaas heeft dit tot op heden geen “heterdaadje” opgeleverd.  

 

Met vriendelijke groet, 

Sytse Geertsma 

 

Hieronder staat de op 09-01-2020 verstuurde mail met een algemene aanhef 

 

Geachte raadsleden, 

 

Naar ik heb begrepen worden er in de komende raadsvergadering vragen gesteld over de Geelkerkenkamp. 

Ik wil u graag bijpraten over waar we vandaan komen en wat er gebeurd is.  

 

Op het terrein stond in het verleden een boerderij met bovenwoning van de heer Hooijer, een zelfstandig 

appartement, een kapschuur en een aantal schuren/stallen. In die tijd mocht er 5000m2 bebouwd worden en 

mochten er varkens en koeien in de stallen gehouden worden. Er was wat tot dan minder dan 1/3 bebouwd 

van wat er bebouwd mocht worden. Maar volgens het toen geldende bestemmingsplan mocht er dus nog 

duizenden meters bijgebouwd worden. Een boerderij met al zijn stankoverlast en overige zaken in de 

nabijheid van het centrum van het dorp was iets van vroeger en kon nu niet meer. De vergunning voor een 

boerderij, dus om meer dieren te houden dan wat een particulier mag,  bestaat niet meer, de 3 woningen en 

de schuren zijn verwijderd en er zijn 3 woningen voor in de plaats gekomen.  

De bebouwde oppervlakte is ongeveer gelijk gebleven met wat er aan bebouwing stond, maar dat wat er 

volgens het huidige bestemmingsplan nog bij mag komen is nihil. De winst voor de omgeving zit er dan ook 

vooral in dat de voetprint van de toenmalige bebouwing ongeveer gelijk is aan de huidige en dat wordt er in 

het vorige bestemmingsplan nog er bij gebouwd mocht worden, niet meer gebouwd mag worden. 



2

 

Ik wil u echter ook bijpraten over hetgeen wij de laatste jaren hebben gedaan op het terrein, over het 

ecologische en duurzame beheer dat er door ons gevoerd wordt op het terrein.  

Er is afgelopen jaar niets gespoten en waar mogelijk wordt de opbrengst van het gewas teruggegeven aan 

de grond. Daarnaast is er geen gas aangesloten en wordt er volledig gasloos gewoond in de 3 woningen en 

zijn er 200m2 aan zonnepanelen geïnstalleerd.  

Hieronder beschrijf ik een aantal zaken die hebben plaatsgevonden op het terrein. 

 

Sinds vele jaren stonden er laurierstruiken rondom het perceel en direct voor deze struiken stonden er palen 

met draad. Op verzoek van de gemeente zijn deze struiken verwijderd en zijn ook de oude palen met draad 

vervangen door nieuwe palen met draad. Helaas is er op een 4 tal plekken het draad volledig doorgeknipt en 

is er gepland struweel verwijderd. Er is sprake van bewust vandalisme, daar het in de avonduren gebeurd is 

en er een tang gebruikt is, die een normale voetganger niet bij zich heeft. Naast deze incidenten zijn er 

meerdere incidenten geweest en dat is ook waarom het nodig is dat het terrein omheind is. Dit alles is 

bekend bij de Politie van Renkum en bij de gemeente Renkum. De doorgeknipte plekken zijn nu voorzien van 

wit/rood lint, een foto hiervan is bijgevoegd. 

 

Afgelopen voorjaar is er een bloemenveld ingezaaid en er is een beheer pad ingezaaid. Het afgelopen jaar 

heeft er op een groot gedeelte koolzaad gestaan en is er een strookje mais gezaaid. Deze grote variëteit 

heeft een grote aantrekkingskracht op vele dieren. Vogels, vlinders en andere insecten zijn er erg vrolijk door 

geworden. Een lokale imker heeft een pot honing overhandigd omdat het koolzaad zijn bijen zo geholpen 

had. Het mais is er voor een gepensioneerde heer uit de buurt opgezet, hij haalt het mais er handmatig af en 

voedert er dieren mee die in het wild leven en het in de winter moeilijk hebben. Dat wat overblijft wordt aan 

de grond teruggegeven. Op het terrein dat aan de Toulon van de Koogweg ligt is er voor gekozen om het 

uitgebloeide koolzaad ook in de winter te laten staan, het terrein oogt wat ruig en heeft (volgens 

buurtbewoners) tot gevolg dat er veel meer vogels het land aan doen. Voor het terrein, dat aan de 

Geelkerkenkamp ligt, is er voor gekozen om in het najaar het uitgebloeide koolzaad terug te geven aan de 

bodem en is er wintertarwe gezaaid, een groene gloed is zichtbaar. Een foto van het koolzaad op het terrein 

is bijgevoegd, IMG1336.JPG. Het bloemenveld en beheer pad komt dit voorjaar weer terug. 

 

Op het terrein zijn in de oorlogsjaren de nodige dingen gebeurd, hier heeft het archief luchtfoto’s van. Tot 

voor kort stond in het bloemenveld een prachtig bord voor het museum Airborne Museum, maar dit is op last 

van de gemeente verwijderd. FEI5875.JPG  

Wij betreuren dit ten zeerste omdat wij het museum een warm hart toedragen, het is belangrijk dat men in 

de gemeente weet wat er vroeger is gebeurd. Dit geldt overigens ook voor andere zaken die de gemeente 

Renkum heeft gemaakt tot was zij is, zoals ook de fabrieken, Renkums Beekdal en de diverse landgoederen.  

 

In het recente verleden zijn is het bestemmingsplan Oosterbeek Zuid vastgesteld en daarin is opgenomen dat 

er een beperkt aantal bomen op dit terrein geplant mogen worden, mits hier een aanlegvergunning voor 

verstrekt wordt. Deze vergunning is aangevraagd en verstrekt door de gemeente. (Foto IMG1340.JPG). 

 

Vorig jaar is er een goot aangelegd langs een gedeelte van de Geelkerkenkamp omdat bij grote regelval het 

water niet weg kon. 

 

Het is bij mij bekend dat niet iedereen in de gemeente Renkum voor de ontwikkeling van de voormalige 

boerderij van Hooijer is geweest, maar veel mensen vinden het mooi geworden en zijn blij met wat er op het 

land gebeurd, maar helaas is het zo dat mensen die ergens voor zijn, zich niet zo laten horen als mensen die 

ergens tegen zijn, maar dat zal u in de politiek wel vaker tegenkomen. Wij krijgen tegenwoordig ook de 

nodige complimenten van mensen die eerst tegen waren.  
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Mocht u vragen hebben, dan ben ik natuurlijk bereid om met u in gesprek te gaan of om u te laten zien hoe 

het er bij staat. 

 

Deze mail wordt ook verstuurd aan uw fractiegenoten. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Sytse Geertsma 

 

 

 

 

 

 


